

108 學年度下學期 獸醫病理生物學研究所專題討論題目及學術活動

每週四上午 10:30~12:00 (動物疾病診斷中心 108 室)

日期	級別與姓名	專討題目與摘要連結
109/3/26		討論週
109/4/2		國定假日
109/4/9	二年級 鄭亞竹	The methods to test the susceptibility of brachyspira species
	二年級 林芝儀	Investigation and viral molecular phylogenetic analysis of Canine parvovirus 2 infections in Taiwan wild carnivores and pangolins
109/4/16	二年級 張力康	Regulation of innate immunity and viral replication by coronavirus defective genome
109/4/23	一年級 黃翊庭	Tumor-derived exosomes promote pre-metastatic niche formation
	一年級 江旻璿	犬貓肝簇蟲之基因多樣性
109/4/30		期中考
109/5/7	一年級 林佩君	以非侵入式採樣樣本評估離乳前仔豬體內豬繁殖與呼吸綜合症病毒量的變化
	一年級 林忻語	偵測不同腫瘤組織中的犬乳突瘤病毒(Canine papillomavirus)
109/5/14	一年級 張育誠	小鼠對於磷酸三甲苯酯的毒性反應及小鼠腎上腺皮質 Y1 細胞株的脂質滴生成探討
109/5/21	博 一 張言齊	Exploration of host range of canine distemper in two emerging CMV lineages
109/5/28		討論週
109/6/4	博 三 李彥鵬	The role of TLR4 on colonic inflammation and tumorigenesis
109/6/11	博 三 李秀岑	Development of in silico typing method for Actinobacillus pleuropneumoniae using WGS data
109/6/18		期末考